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 Našu januárovú misiu sme ukončili 
v  Prešove v  Dome odborov, v  piatkový večer 
25.1.2019. Všetci prítomní sme chválili nášho 
Pána, Hospodina mocnými chválami, napäto 
počúvali kázané slovo Božie hovorené skrze 
pastora z Oázy viery. A boli nasledovné:
 Musíme vedieť robiť rozdiel medzi 
duchovným a  telesným. Rázne máme poslať 
diabla preč! Musíš citlivo reagovať na Ducha 
Kristovho. Nemáme byť citliví na seba! Ak rastie 
Ježiš v tvojom živote, a ty sa umenšuješ, vtedy 
rastú v tvojom živote i  zázraky, Božie dotyky, 
... Ján Krstiteľ povedal: Ja sa musím umenšo-
vať a  On(Ježiš) musí rásť. („On musí rásť a ja 
sa menšiť. “ Ján 3,30) Ježiš Kristus prišiel, aby 
sme mali život a hojnosť. Ale musíš dávať pozor, 
aby si zostal citlivý na Ježiša,  aby si Jeho chcel 
v živote mať a nie život a hojnosť. Pavol v liste 
Galaťanom píše: “žijem už nie ja, ale žije vo mne 
Kristus“ Gal.2,20). Ježiš Kristus je poklad, a teda 
i  v tebe, ak si Ho prijal, je úžasný poklad. Nič 
z  toho, čo sa zrodí v  hlave človeka bez Ježiša, 
nie je dobré. Vždy to dopadne zle. Ak chceš po-
čuť hlas Ducha Svätého, musíš chodiť v duchu, 
nie v tele. Ak si v duchu, Duch Sv. riadi všetky 

NIE SILOU, ANI 
NIE MOCOU,
ALE MOJÍM
DUCHOM

Každý duch nech chváli Hospodina! Hallelujah!
                                                      Žalm 150,6
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pochody v tvojom organizme – v tvojom tele, 
ktoré sa dejú každú milióntinu sekundy. On 
všetko v tebe zladí, zorganizuje , a preto nasta-
ne uzdravenie. Dnes večer pôjdeme všetci do-
mov zmenení, pomazaní, naplnení, uzdravení, 
potešení, vynovení, požehnaní, „umytí“.
 Po výzve Pastora, kto chce požeh-
nanie, kto chce byť citlivým na Ducha Svätého 
a na Pánovo vedenie, na modlitbu vyšli v  ten 
večer všetci prítomní. Každý túžil žiť krásne 
pod Ježišovým vedením. Chodiť s ľahkosťou po 
problémoch a byť pomazaný Božím balzamom. 
Hallelujah! 
 V  Prešove na januárovom ťažení 
Pán zvyšoval našu citlivosť na Ducha Svätého , 
na Jeho vedenie, lebo sme synmi  Božími. 
„Nie silou (intelektuálnou, násilnou, múdrost-
nou, materiálnou, telesnou,...), ani nie mocou, 
ale mojím Duchom, vraví Pán.“ 
 Domov sme z  Prešova odchádzali 
s novým požehnaním a s vedomím, že systému 
otvorených a  zatvorených dverí nás učí sám 
Duch Svätý (Zj.3,8).


